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	TAK NGA SECONDARY SCHOOL
德雅中學
S1 Discretionary Place Admission Application Form 2026-2027
2026至2027年度中一自行分配學位申請表


			                        Application No.編號：__________________(For office use)
Please write in BLOCK letters.請用正楷填寫。
	I. Particulars of Students學生資料


PHOTO
請貼相片

Name (English)英文姓名：______________________________	Age年齡：_______________
Name (Chinese)中文姓名：____________________	Date of birth出生日期：_______________
HKID Card No.身份證號碼：_________________ 	Place of birth出生地點：_______________
Student Reference No (STRN)學生編號：_________________	  Religion 宗教： ____________				
Student’s email address 學生電郵地址: _______________________________________________
Primary school you are attending 就讀小學	
in English	英文 :___________________________________________________________________________________
in Chinese	中文 :___________________________________________________________________________________
Primary language for communication 主要溝通語言	
	 Chinese (Cantonese) 中文(廣東話)		 Chinese (Putonghua) 中文(普通話)
	 English 英文						 Others 其他: _________________________

	II. Family Information 家庭資料
Parent’s / Guardian’s name 家長或監護人姓名
in English	英文：_____________________________________  in Chinese中文：______________________________
Relationship with applicant與申請人關係：__________________  Occupation 職業：_____________________________
Home Address 住址	
in English 	英文：_____________________________________________________________________________________
in Chinese	中文：_____________________________________________________________________________________ 
Mobile Phone no. 手提電話號碼：____________________________________________
Email Address 電郵地址: _______________________________________	


	
Signature of parent 家長簽名: _____________________________		Date 日期:______________________________





The Applicant’s Conduct, Awards and Services  申請人之操行、獎項及服務

A.  Conduct 操行

	
	Conduct Grades 操行評級

	
	1st Term 第一學期
	2nd Term第二學期
	3rd Term第三學期
	4th Term第四學期

	Primary 5
小五
	
	
	
	

	Primary 6
小六
	
	
	
	




B.  Awards 獎項
	Internal or External Academic Awards 校內或校外之學術獎項
	Please fill in the 3 most important awards obtained.請填寫曾獲取最重要的三項獎項
	Primary 5 小五
	Primary 6 小六

	
	

	
	

	
	



	Internal or External Non-academic Awards 校內或校外非學術獎項
	Please fill in the 3 most important awards obtained.請填寫曾獲取最重要的三項獎項
	Award 獎項
	Organizing Body舉辦團體
	Date 日期

	
	
	

	
	
	

	
	
	



C.  Services 服務
	Please fill in the 3 most important services that you have participated in.請填寫曾參與最重要的三項服務

	Services 服務
	Organizing Body舉辦團體
	Period of Participation服務年期

	
	
	

	
	
	

	
	
	




Declaration & Signature 聲明及簽署
I understand that the personal information provided in this form is for the purpose of applying for a Secondary One Discretionary Place at this school. I confirm that all the information given is true, accurate, and provided voluntarily. I acknowledge that the school reserves the right to reject this application if any false or incomplete information is found.
本人明白，本表格所提供的個人資料僅供本校作為申請中一自行分配學位之遴選用途。本人聲明所填報的各項資料均屬自願提供，並確保內容真實無誤。本人亦明白，如所提供的資料有虛假或不完整之處，校方有權拒絕本人的申請。



____________________________________________                  _________________________
Signature of Parent / Guardian家長/監護人簽署                           Date 日期
	


Note注意:	
1.	Each applicant may apply to NOT MORE THAN TWO secondary schools listed in the “Handbook for Application for Secondary 1 Discretionary Places”, otherwise her chance of acquiring a discretionary place will be forfeited.
	申請人只可向不多於兩所在《申請中一自行分配學位手冊》內列出的中學遞交申請表。否則，其獲得自行分配學位的機會將被撤回。

2. 	After completing the application form, please return it, together with the completed Application Form for S1 Discretionary Place from EDB, photocopies* of the applicant's birth certificate or Hong Kong Identity Card, Primary 5 and Primary 6 report cards, any certificates or awards, as well as TWO stamped self-addressed envelopes with the name of applicant on them, to Tak Nga Secondary School in person during office hours※ from 2 January 2026 to 16 January 2026. Applicants also can submit the application via SSPA-ePlatform within the application period. There is no need to include recommendation letters from the applicant’s primary school at this stage.
*	Photocopies of the necessary documents and any additional information should be printed on both sides in reduced size.
※	Monday – Friday: 8:00 am –5:00 pm		Saturday: 9:00 am – 12:00 pm
	填妥申請表後，請連同由教育局發出及已填妥之中一自行分配學位申請表、申請人之出生證明書或身份證、小五及小六成績表、獎狀或證書影印本*各一份、以及附上郵票並寫有申請人姓名之回郵信封兩個，於2026年1月2日至2026年1月16日期間的辦公時間內※，親自交回德雅中學校務處，申請人亦可選擇透過「中一派位電子平台」遞交申請。申請人不需要提交小學推薦信。
*	須提交之文件或附加資料之影印本應以雙面及縮印方式複印。
	※	辦公時間: 星期一至星期五: 上午8時至下午5時		星期六: 上午9時至正午12時	

3.	All applicants will be invited for an interview. Invitation letters will be sent by post and email in late January 2026.
	The detailed interview schedule will also be available on the school website in late January 2026.
	所有申請人均會獲邀參加面試。面試邀請函將於 2026年1月下旬以郵寄及電郵方式寄出。
詳細的面試時間安排亦將於2026年1月下旬於本校網頁公布。

4.	Time and date of interview: 9:00 am – 1:00 pm on Saturday 7 February 2026.
	面試日期及時間︰2026年2月7日(星期六) 上午9時至下午1時。

5. 	The S1 Discretionary Places Admission Criteria and Weightings are as follows:
中一自行分配學位收生準則及比重如下︰
	The applicant’s academic performance											40%
	申請人之學業成績
	The applicant’s performance at an interview										45%
		申請人於面試時之表現	
· The applicant’s awards and services											5%
	申請人之獎項及服務 
· The applicant’s conduct grades in primary school									10%
	申請人於小學之操行評級														

6.	The number of S1 Discretionary Places available at our school is 40.
	本校可供申請的中一自行分配學位數目為 40。	

7. 	Parents of all successful applicants will be notified in writing (by letter or email) and by phone on 31 March 2026.
	於2026年3月31日，所有正取學生的家長會收到書面(信件或電郵)及電話通知。

8. 	In case of adverse weather conditions on the interview day, please refer to the school website for the latest announcements.
	如面試當日遇上惡劣天氣，請留意本校網頁所作之最新公佈。

9.	Personal Information Collection Statement	收集個人資料聲明
	https://taknga.edu.hk/wp-content/uploads/2025/10/PersonalInformationCollectionStatement2025.pdf
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